
  Protokół  Nr VIII/07
z  Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 26 kwietnia 2007r w  sali Urzędu Miejskiego 
                                           Stary Rynek  1.

 Porządek obrad:
 1.Otwarcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
 2.Przyjęcie porządku obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
 3.Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
 4.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2006 rok, 
     w tym instytucji kultury,
     a/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
         Miasta Łowicza za 2006 rok,
     b/ uchwała  Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenia absolutorium,
     c/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej,
     d/ opinie poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta,
     e/ dyskusja nad sprawozdaniem,
     f/  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.
 5.Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2006 rok.
 6.P o d j ę c i e  u c h w a ł:
    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2007 rok,
    2/ w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony Środowiska 
        i Gospodarki Wodnej w Łodzi,
    3/ w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego inwestycyjnego z dopłatą 
        do odsetek WFOŚ i GW w Banku Ochrony Środowiska na pokrycie planowanego 
        deficytu budżetu związanego z realizacją zadania pn.” Termomodernizacja placówek 
        oświatowo-wychowawczych”,
    4/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łowickiemu na zakup    
        Samochodu specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
        Pożarnej w Łowiczu,
    5/ w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Łowicz zadań Powiatu Łowickiego 
        z zakresu zarządu drogami powiatowymi w granicach administracyjnych miasta 
        Łowicza,
   6/ w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/301/2005 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 
       24 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
       obowiązującego na drogach Gminy Miasto Łowicz,
   7/ w sprawie przyjęcia od Wojewody Łódzkiego zadań w zakresie utrzymania grobów
       i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy Miasta Łowicza,
   8/ w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z innymi Gminami w zakresie
       utworzenia Związku Międzygminnego „Bzura”,
   9/ w sprawie zmiany Załącznika do Uchwały Nr VII/67/2007 Rady Miejskiej 
       w Łowiczu z dnia 21 marca 2007 roku  w sprawie przyjęcia Regulaminu 
       określającego dla nauczycieli wysokość stawek dodatków za wysługę lat, 
       motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowych   warunków 
       obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godzin 
       doraźnych zastępstw, niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 
       podwyższenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego.
 7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
 8. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
 9. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
10. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Ad. 1.

      Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa.
Powitał Radnych, Burmistrzów Miasta, Dowódcę Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Pana Jana 
Gładysa, Dyrektora Biura Posła Jerzego Olejniczaka Pana Mirosława Kucharskiego, Wójta 
Gminy Łowicz Pana Andrzeja Barylskiego, Dyrektorów jednostek, Przewodniczących 
Zarządów Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Radcę Prawnego Panią 
Jolantę Mrożewską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziałów 
i pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na ustawowy skład 21 Radnych, obecnych na 
Sesji jest 21,wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał List Gratulacyjny dla Pana Jacka Rutkowskiego 
z okazji przyznania nagrody za wydawnictwo albumowe o Ziemi Łódzkiej zatytułowane 
Łowicz w  XX wieku Kronika Fotograficzna.
Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta  poinformował, że wczoraj 
w Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej w Łodzi odbyła się uroczystość, na której wyróżniono 
4 książki. Jedną z nich jest wydawnictwo o Łowiczu  autorstwa Pana Jacka Rutkowskiego. 
Jest to wydawnictwo cieszące się dużym zainteresowaniem ,obecnie wznowiono jej nakład.

Ad.2.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad VIII Sesji został przesłany 
wszystkim zaproszonym.
                    Pytań i uwag oraz innych propozycji nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie porządku obrad.
                           21 „za”, 0 przeciw , 0 wstrzymujących.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół z VII sesji został  wyłożony 
w Biurze Rady Miejskiej oraz w Sali obrad. Sekretarzem VII Sesji była Radna Marzena 
Rokicka. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi Sekretarza Sesji 
oraz Radnych do Protokółu z VII Sesji.
                                   Pytań i uwag nie zgłoszono.
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie protokółu.
                                21 „za” ,0 przeciw, 0 wstrzymujących
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół  został przyjęty bez zmian.

 Przewodniczący Rady Miejskiej  na Sekretarza VIII Sesji zaproponował Radnego  
 Bogusława Smelę, który wyraził zgodę.
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Ad.4.

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2006 rok, w tym instytucji 
 kultury –przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                      /stanowi  załącznik /
  a/ opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
      Miasta Łowicza za 2006 rok – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                      /stanowi  załącznik /
  b/ uchwałę  Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenia absolutorium – przedstawił 
      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Tadeusz Żaczek.
                                     /stanowi załącznik /
  c/ opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej – przedstawił  
      Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                      /stanowi  załącznik /
 d/ opinie poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 
     przedstawili: 
     Radny Jacek Haczykowski – Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta,
     Radny Krzysztof Zieliński -  Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej,
     Radny Piotr   Pochwała      -  Przewodniczący Komisji Społecznej,
     Radny Grzegorz Wojciechowski –Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów
                                        /opinie stanowią  załączniki do oryginału /
 e/dyskusja nad sprawozdaniem.
                               Pytań , uwag nie zgłoszono.
 f/  Projekt  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
     przedstawiła  Wiceprzewodnicząca  Rady Miejskiej Radna Krystyna Ostrowska
                                           / stanowi  załącznik /
                                     Pytań i uwag  nie zgłoszono.

     Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w  Łowiczu podjęła większością  głosów 
                                         U c h w a ł ę  Nr VIII/80/2007 
                                20 „za”, 0 „przeciw” , 1 „wstrzymujący”                         

     Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta podziękował Radnym za udzielone  
     absolutorium za 2006 rok.
     Podziękował Skarbnikowi Miasta, Naczelnikom Wydziałów za pomoc 
     przy realizowaniu zadań wynikających z budżetu miasta Łowicza w 2006 roku.

 Ad. 5.

 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2006 rok przedstawił Przewodniczący 
 Komisji Radny T. Żaczek. /stanowi  załącznik / 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono.
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie 
do  wiadomości.      

 Ad. 6.
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1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2007 rok 
 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik  Miasta /stanowi  załącznik /
                                     Pytań ,uwag nie zgłoszono.
    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                              Radny Grzegorz Wojciechowski 
                              /stanowi  załącznik /
   Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/81/2007
                             20 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 

 2/Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim  Funduszu 
    Ochrony     Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Łodzi  – przedstawił 
                        Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik  Miasta 
                                       /stanowi  załącznik /
                                     Pytań ,uwag nie zgłoszono.
    Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                              Radny Grzegorz Wojciechowski 
                                      /stanowi  załącznik /
   Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/82/2007
                             20 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 

    3/Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego inwestycyjnego 
      z dopłatą do odsetek WFOŚ i GW w Banku Ochrony Środowiska na pokrycie 
      planowanego deficytu budżetu związanego z realizacją zadania pn.” 
      Termomodernizacja placówek oświatowo-wychowawczych” – przedstawił 
                   Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik  Miasta 
                                     /stanowi  załącznik /
                                     Pytań ,uwag nie zgłoszono.
     Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                     Radny Grzegorz Wojciechowski 
                                      /stanowi  załącznik /
     Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/83/2007
                             20 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 
    4/Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łowickiemu 
       na zakup Samochodu specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Państwowej 
       Straży Pożarnej w Łowiczu –przedstawiła Pani Edyta Fabijańska 
                  Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich.
                                     / stanowi  załącznik /
                                            Pytań ,uwag nie zgłoszono.
      Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                  Radny Jacek Haczykowski
                                     / stanowi  załącznik /
      Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                   Radny Grzegorz Wojciechowski 
                                      /stanowi  załącznik /
      Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/84/2007
                             20 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 
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       5/Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Łowicz zadań 
          Powiatu Łowickiego z zakresu zarządu drogami powiatowymi w granicach 
          administracyjnych miasta Łowicza – przedstawił Pan Paweł Gawroński 
                                Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych 
                                        /stanowi  załącznik /
                                  Pytań ,uwag nie zgłoszono.
            Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący 
            Komisji Radny Jacek Haczykowski
                                      / stanowi  załącznik /
            Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/85/2007
                             20 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 

        6/Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/301/2005 Rady 
           Miejskiej w Łowiczu z dnia  24 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia stawek opłat 
           za zajęcie pasa drogowego obowiązującego na drogach Gminy Miasto Łowicz –
                            przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK
                                          / stanowi  załącznik /
            Radny B.Smela –zgłosił 3 wnioski z propozycjami zmian w projekcie uchwały.
                                          / stanowią  załączniki do oryginału /
            Burmistrz Miasta wystąpił z wnioskiem o 10 min. przerwy.
            Pan Gaweł Gawroński –stwierdził, że zgłoszone wnioski nie mogą być zrealizowane 
            ponieważ są niezgodne z prawem.
            Radny B.Smela – wycofał zgłoszone wnioski.
                                     
             Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący 
             Komisji Radny Jacek Haczykowski
                                             / stanowi  załącznik /
             Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                     Radny Grzegorz Wojciechowski 
                                          /stanowi  załącznik /
            Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                               U c h w a ł ę Nr VIII/86/2007
                             18 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 

         7/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Łódzkiego zadań w zakresie 
            utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy 
            Miasta Łowicza – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK
                                          /stanowi  załącznik /
                                       Pytań  i uwag nie zgłoszono.
            Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący 
            Komisji Radny Jacek Haczykowski
                                        / stanowi  załącznik /
            Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                     U c h w a ł ę Nr VIII/87/2007
                              18 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 
         8/Projekt uchwały  w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicza z innymi 
            Gminami w zakresie  utworzenia Związku Międzygminnego „Bzura” –
             przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK
                                          /stanowi  załącznik /
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                                  Pytań  i uwag nie zgłoszono.

            Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący 
            Komisji Radny Jacek Haczykowski
                                        / stanowi  załącznik /
             Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                     U c h w a ł ę Nr VIII/88/2007
                              19 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 

         9/Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika do Uchwały Nr VII/67/2007 Rady 
            Miejskiej  w Łowiczu z dnia 21 marca 2007 roku  w sprawie przyjęcia 
            Regulaminu określającego dla nauczycieli wysokość stawek dodatków za wysługę 
            lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowych   warunków 
            obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godzin 
            doraźnych zastępstw, niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 
            podwyższenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego
            -przedstawiła Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta /stanowi  załącznik /
                                            Pytań i uwag  nie zgłoszono.
            Opinię Komisji Społecznej   – przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                            Radny Piotr Pochwała 
                                            / stanowi  załącznik /
             Po przegłosowaniu jawnym Rada  Miejska  w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr VIII/89/2007
                                  19 „za”,0 przeciw , 0 wstrzymujących 
   Ad.7.

   Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami – 
   przedstawił  Pan Krzysztof Jan Kaliński / stanowi  załącznik /
   Pani Maria Kotlarska – Wydział Finansowy –przedstawiła informację o zakresie   
   stosowania pomocy społecznej dla przedsiębiorców na terenie Miasta Łowicza.
                                                   / stanowi załącznik/

  Ad.8.

   Radny R.Szmajdziński- zwrócił  uwagę, że fakt zorganizowania w Polsce EURO-12    
   jest ogromną szansą dla  miasta Łowicza ,który  jest położony niedaleko Warszawy.
   Należy zadbać o przygotowanie  dróg dojazdowych do stolicy oraz bazy  noclegowej dla 
   osób przebywające w naszym  rejonie. Powinny być przygotowane dla sportowców i
   kibiców  oferty kulturalne i promocyjne miasta.  Można zaprosić przedstawicieli z miast 
   partnerskich z Litwy lub Ukrainy.
   Należy powołać zespół roboczy przy udziale: Zastępcy Burmistrza Pana B. Bończaka,  
   Dyrektora OS i R, Dyrektora MOPS, Przewodniczącego Komisji Społecznej oraz Komisji 
   Gospodarczej i Rozwoju Miasta. Należy ustalić harmonogram działań w zakresie   
   promowania miasta.
   Pan Bogusław Bończak –Zastępca Burmistrza Miasta -poinformował,że władze miasta, 
   rozpatrywały sugestie, bezpośrednio po ogłoszeniu wiadomości o planowanym    
   zorganizowaniu Mistrzostw Europy  w Polsce.         
   Stwierdził, że władze planują wykorzystać położenie naszego miasta i zwiększony napływ   
   turystów. 
   Poinformował, że w dniu 9 maja bieżącego roku planowane jest zorganizowanie Komisji 
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   Doradców Gospodarczych,  gdzie mogą być zgłoszone ciekawe pomysły i propozycje.
   Można przygotować obiekty w rejonie miasta Łowicza, w których będą mogli   
   przenocować kibice lub goście przyjeżdżający na Mistrzostwa Europy do Warszawy.
   Należy zastanowić się nad powołaniem Komitetu Organizacyjnego do opracowania działań 
   promujących miasto. Wydane zostały broszury dla turystów zachęcające do odwiedzenia  
   Łowicza  z okazji Bożego Ciała oraz planowanych imprez .Ulotki z motywem ludowym  
   były wręczane  na” Targach Lato 2007” w Warszawie oraz będą rozdawane przed   
   Łódzkimi Centrami  Handlowymi przed Hotelami itp.
   W tym roku planowanych jest wiele imprez na Nowym Rynku, Muszli Koncertowej 
   oraz  Starym Rynku. Większość imprez będzie zorganizowanych za środki finansowe 
   zdobyte od sponsorów.
   Pan Bogusław Bończak poinformował, że najbliższa impreza planowana jest na 5 maja 
   b r. na Muszli Koncertowej związana z aukcją psów i promowaniem zwierząt  
   zorganizowana przez Towarzystwo Przyjaciół Zwierząt.
   Następna impreza planowana jest na 9 maja b r. na Nowym Rynku w związana z rocznicą  
   przystąpienia do Unii Europejskiej. 
   Z-ca Burmistrza Miasta  poinformował, że opracowany został szczegółowy Kalendarz 
   Imprez, który został zamieszczony na stronie Internetowej Łowicza.
   Zaapelował do radnych o zgłaszanie propozycji w zakresie promowania miasta lub imprez   
   kulturalnych w mieście.
   Radny Robert Wójcik – zwrócił uwagę, że przy ul. Jedwabnej po usuniętej  awarii  
   pracownicy ZUK  pozostawili kilka m kostki brukowej, która może być „rozebrana” przez 
   mieszkańców. Radny  zaapelował do Dyrektora ZUK o jej usunięcie.
   Zwrócił uwagę, że przy ul. Nadbzurzańskiej obok Rzeźni Miejskiej powstało dzikie   
   wysypisko śmieci, które powinno być zlikwidowane.
   Zaapelował, aby na następną Sesję zaprosić Prezesa Spółki ZEC celem przedstawienia  
   wyniku finansowego za 2006 rok aby ułatwić władzom miasta decyzję w zakresie sprzedaży 
   udziałów spółki.
   Pan Krzysztof Jan Kaliński –Burmistrz Miasta – stwierdził, że na terenie miasta jest   
   wiele dzikich wysypisk śmieci, często na terenach prywatnych. Przy ul. Nadbzurzańskiej 
   właściciel terenu przebywa w Brazylii, trudno będzie zlikwidować wysypisko.
   Poinformował, że można zaprosić Prezesa Wiesława Garstkę na najbliższą Sesję Rady.
   Stwierdził, że  wynik finansowy Spółki ZEC jest pozytywny za 2006 rok.
   Radny Robert Wójcik – zaprosił wszystkich Radnych  na piknik związany z Dniem 
   1 Maja ,który odbędzie się  w tym dniu o godz.11-tej w Ogrodzie Saskim.
   Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wszystkich Radnych na uroczystości związane 
   z obchodami 3 Maja , wszyscy otrzymali zaproszenia.

    Ad.9.
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił terminarz planowanych posiedzeń komisji 
    oraz Rady Miejskiej  na miesiąc maj 2007 roku.
    Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował do Radnych o złożenie oświadczeń 
    majątkowych za 2006 rok, termin upływa z dniem 30 kwietnia 2007 roku.
    Ad.10.
    Na tym zakończono obrady VII Sesji Rady  Miejskiej w Łowiczu.

   Protokółowała:                           Sekretarz  Sesji                            Przewodniczący Rady

   Alicja Dutkiewicz                       Bogusław Smela                               Henryk  Zasępa
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